
PROTOKÓŁ NR II 

Z ZEBRANIA Z SOŁTYSAMI I PRZEWODNICZĄCYMI ZARZĄDÓW 

OSIEDLOWYCH  

ODBYTEGO 3 LISTOPADA 2015 ROKU  

 

W spotkaniu uczestniczyli: 

1. Teresa Substyk – Burmistrz MiG 

2. Mariusz Zamorowski – Przewodniczący RM 

3. Dariusz Chojnacki – Radny RM 

4. Przedstawiciele rad sołeckich i przedstawicieli zarządów osiedli. 

T. Substyk – Burmistrz MiG – powitała zebranych i zaproponowała ustalenie terminów 

zebrań wyborczych w miesiącu listopadzie i grudniu br. 

Ustalono następujące terminy zebrań: 

Sołectwo Przyłubie - 25.11.2015 r. godz. 17.00 (świetlica) 

Osiedle Staromiejskie - 7.12.2015 r. godz. 17.00  (sala konf. UMiG) 

Sołectwo Otorowo - Makowiska - 16.11.2015 r. godz. 16.30 (świetlica "Makowianka") 

Osiedle Leśne - 26.11.2015 r. godz. 18.00  (sala konf. UMiG) 

Sołectwo Kujawska -18.11.2015 r. godz. 17.00 (świetlica "Jagódka") 

Osiedle Rudy - 16.11.2015 r. godz. 16.30 (świetlica "Makowianka") 

Osiedle Robotnicza - 1.12.2015 r. godz. 17.00 (sala konf. UMiG) 

Osiedle Toruńskie - 3.12.2015 r. godz. 17.00 (aula Zespołu Szkół) 

Sołectwo Chrośna - 19.11.2015 r. godz. 17.00 (świetlica) 

 

T. Substyk – Burmistrz MiG –jesteśmy na etapie kształtowania budżetu na 2016 rok.  

W 2016 r. będziemy finalizować płatności związane z budową Punktu Obsługi Pasażerów.  

Inwestycje realizowane w 2015 r. oraz planowane w 2016 roku: 

-  budowa ul. Lipowej – dofinansowanie w wysokości 6 mln zł, dotacja 3,5 mln zł (Urząd 

Marszałkowski nie podpisał do tej pory z Gminą umowy na dofinansowanie), 

- wyposażenie nowo zmodernizowanego Soleckiego Centrum Kultury w fotele do sali 

widowiskowej (Gmina złoży wniosek o dofinansowanie do Ministerstwa Kultury), 



-  budowa ul. 23 Stycznia – inwestycja w całości finansowana przez Zarząd Dróg 

Wojewódzkich (Gmina pokryje tylko koszty związane z nasadzeniem drzewostanu), 

- w 2016 r. przystąpimy do projektowania ulic na osiedlu leśnym, obecnie realizowane są dwa 

zadania w ramach inicjatywy lokalnej tj. budowa łącznika ul. Błonie – Prosta oraz ul. Cicha, 

- przystąpimy do projektowania świetlic wiejskich, 

- budowa ul. Sienkiewicza, 

- przygotowujemy się do składania wniosków na dofinansowanie inwestycji w ramach 

Zintegrowanych Inwestycji Terytorialnych, 

- opracowujemy Lokalny Program Rewitalizacji, 

- plac przy ul. Ugory planujemy wykorzystać pod budowę placu zabaw.  

 

J. Pietrzak – Przewodniczący O. Staromiejskiego – Czy w 2016 r. przewidziano 

utwardzenie ul. Ogrodowej ? 

 

T. Substyk – Burmistrz MiG – trwają prace projektowe, przygotowywane są dokumenty 

niezbędne do wystąpienia z wnioskiem o pozwolenia na budowę do Starostwa Powiatowego. 

 

S. Olejniczak – Przewodnicząca Rady Sołeckiej Soł. Chrośna – jakie są jeszcze plany 

zagospodarowania terenu przy świetlicy we wsi Chrośna ? 

 

T. Substyk – Burmistrz MiG – będziemy ubiegali się o dofinansowanie środków w ramach 

ZIT m.in. na place zabaw przy świetlicach oraz ze środków PROW na modernizację świetlic.  

 

J. Ostrowski – Sołtys Soł. Przyłubie – Czy w planach jest budowa ścieżki rowerowej do wsi 

Przyłubie ?   

 

T. Substyk – Burmistrz MiG – budowę ścieżek rowerowych w ramach ZIT ustala Starostwo 

Powiatowe.  

 

K. Firgolski – Przewodniczący O. Leśnego – Czy wiadomo jak będzie przebiegać trasa 

drogi krajowej nr „10” ? 

 

T. Substyk – Burmistrz MiG – odpowiedziała, że nie wiadomo, która koncepcja została 

wybrana do realizacji.   



S. Olejniczak – Czy przewidziano budowę dalszego odcinka ścieżki rowerowej we wsi 

Chrośna ? 

 

T. Substyk – Burmistrz MiG – środki na dofinansowanie tego zadania zostały podzielone na 

wiele Gmin, zatem na daną Gminę będą to niewielkie środki (może wystarczy na budowę 

kilku km ścieżki).   

 

K. Firgolski – Przewodniczący O. Leśnego – Kiedy nastąpi zakończenie projektu BiT City  

i Rekultywacji terenów po byłej Nasycalni ? 

 

T. Substyk – Burmistrz MiG – projekt BiT City – planowane zakończenie 31 grudnia br. 

Natomiast z uwagi na to, że na terenie po byłej Nasycalni znaleziono dodatkowe ognisko 

zanieczyszczeń, realizacja projektu została przedłużona. WFOŚiGW wyraził zgodę na 

przedłużenie badań.   

 

K. Firgolski – ile więcej zatem to przedłużenie badań będzie kosztowało Gminę ? 

Ile Gmina musi dołożyć z własnego budżetu do budowy Punktu Obsługi Pasażerów ? 

 

T. Substyk – Burmistrz MiG – ok. 600 tys. więcej to koszt dodatkowych badań. Nie mamy 

jednak wyjścia, musimy ten teren oczyścić w całości. 

Gmina na budowę POP wyłoży z budżetu 8 mln zł.  

 

Spotkanie zakończono o godz. 18.00. 

 

 

 

 

 

 

Protokołowała: 

Katarzyna Ciudzińska 

 

   


